
Klub Radnych Konstruktywni

Dotyc.zy: Zagospodarow.ania krus zywa lannnego zakupionego. w czenvpu

W6jta Gminy Bielsk Fodlaski na podstawie Faktury Vat nr 43106/2020r.

rRESd TNTERrJLAC Jr ; Wnio skuj emy o wyj a$nienie nastgpuj 4cyeh kwestii:

1. Dlaczego zatupiono a21,20i0 ton kus4nua larnanego, w sytuacji, gdy we wnioskach soleekich

nis bylo na rlie zapotrzebowana?

2. Kiedy i w jakiej iloSci zakupione kruszywo bylo dostarczona na teren Gminy Bielsk Podlaski?

3. Kto z upowa2nienia W6jta potwietdzil prrywiezienie zakupionego krusz,,ywa lamanego?

4. W jakim dokladnie miejscu bylo i nadal jest skladowane w/w kruszywo lamane?

5. W jakich terminach Ww kzuszywo bylo dowiozione naposzezeg6lne drogi?

6' Dl.aczego lcuszywo dotyohozas nio zostalo u2yte do napravry drogi w Augustowie zgodnie z

lunioskieut Solectwa, pomimo, 2e soltys podpisal na pdoz4tku wrzesnia faktrlrg zakupu?

7 . Dlaczego soltysi podpisywali fakturg przed wykonaniorn'naprawy dr6g?

W zwi4zku z powyhsrym rryp-ioskujerny o zorganizowanie wyjazdu dla zainteresowanych

radnych w rnie.1'soa, gdzie krus4rwo lamandrzostalo wykorzystane do czgfciowej naprawy dt6g

oraz do.miej sca, gdzie byto skladowano.

UZASADNIENIn: Kruszywo lamane 0.31,5 mm w ilo6ci 1200 ton - mieszanka kruszlnva larrr-anego

o stopniu przekruszenia C50/30 zakupiono w firmie "Wykopy Ziemne i Uslugi Transportowe

Marek Zablocki z Sok6lki." We wrzeSniu 2020 r. soltysj: Jerzy Onacik - Augustowo, Adam

Falkowski - Grabowiec, Mariola Lipato - Husa.ki, Tadeusz Rzepniewski - Hryaiewicze Male,
'Katawyrra Poplawska - Holody, Jan Bafkowski - Malinowo, Aniela Breczko - parcewo

Podpisali fakturg zakupu w/w kruszywa z adtotaojg, 2e "Wydatek dokonany z Funduszu

Soleekiego zgodinie z U ahwal4bu'rlZetow4 Rad Grniny Bielsk Podlaski.

Pomimo naszych wielokrotnych pytaii podczas posiedzei Komisji Rady'Gminy'W6jt Gminy nie

wyjaSnila kiody zostalo dostarczone zakupione kruszywo lamane, gdzie bylo skladrcwane i w
jakie miejsca i kiedy zostalo wykorzyStane w ramaeh realizacji ftrnduszu soleckiego. Dopiero w
pi$mie z 8 grudnia do Radnego Jerzego P'aca Pani W6jt poinfomowala, ze zakupions krus4nvo

lamane zostalo wykorzystane do czgsciowej naprawy dr6g w miej'scowo$ciach: Parcewo,

Holody, Grabowiec, Hryniewicze Male,
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